
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

16 Maj 2023 kl 17.30 via Zoom 

 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Karin Wennström, Caroline Prabert, Martin 

Widin, Gustaf Lindskog, Lena Elisson, Tobias Brask, Ann-Louise Abbestam 

Ej närvarande: Kjell Frunck 

Beslut och ”Att-göra-lista” i blått 

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 11 april godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Ann-Louise Abbestam, att 

jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 

5. Stensåbroavtalet – Beslutet att kommunen tar över vår del av avtalet, 
så att vi inte kommer att bli betalningsansvariga i framtiden är fortfarande 

inte skriftligt bekräftat. Gunnar ringer Jan Bernhardsson som lovade 

sända detta, eller går upp och söker honom på kommunhuset.   
 

6. Tillgänglighetsanpassningen vid Tångbryggan – Gunnar och Tobias 
har varit på stranden för att planera arbetet. Material inköps i dagarna och 

bygget kan förhoppningsvis göras i helgen. 
 

7. Skötsel av vegetationen kring Örebäcken och gamla banvallen. 
Kjell ej närvarande, så punkten kvarstår. Kjell kontaktar Johan 

Mårtensson på kommunen, framför allt angående Örebäcken. 
 

8. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 
järnvägsstationshuset - Kjell inte närvarande så punkten kvarstår.  

Kjell kontakter Hans Paganus, som ej återkommit i ärendet. Det som 
Hans skulle göra är: 

a. Ta reda på vem som är fastighetsägare och sedan ta kontakt med 

dem för att få tillstånd att sätta upp namnet. 
b. Ta reda på vad kostnaden är.  

 



9. Den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 

Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras – 
Kjell inte närvarande så punkten kvarstår. Kjell tar kontakt med 

kommunen. 
 

10. Sommarhälsning – Ann-Louise tog på sig skriva en sommarhälsning. 
Sänder ett förslag till Caroline, innan vi ber Gustaf sända ut till 

medlemmarna. Vi vill då passa på att be medlemmarna om förslag på 
frågor de önskar att vi jobbar med.  

 
11. Årsmötet – Karin, Lena och Caroline har träffats för att diskutera 

upplägget. 

Förslag på talare:  
a. Någon från kommunen som kan berätta om framtida planer och 

idéer i Malen. 
b. Ingrid Persson Skog som brukar guida i Malen.  

Karin och Lena var på kommunen och förhörde sig om punkt a igår, utan 
att få napp. Vi beslutade att Karin kontaktar Ingrid Persson och ser om 

hon kan komma antingen 25 juli eller 3 augusti. 
Det går bra att låna salen vi brukar använda, samt att beställa frallor och 

kaffe. 
Caroline nämnde att vi i gruppen talat om att göra årsmötet mer 

interaktivt. Vi kan uppmana medlemmar att ta upp frågor till diskussion 
på mötet. Vi kan även erbjuda plats för medlem att presentera något. I 

Malen bor säkert många som har saker att presentera som kan vara av 
intresse för alla boende. 

 

12. Korvgrillningsafton för alla medlemmar – Vi planerar arrangera en 
korvgrillning även i år, då den blev så uppskattad förra året. Onsdagen 

den 9 augusti kl 18.00 på grillplatsen vid Tångbryggan. Vid dåligt väder 
kan vi skjuta fram den en dag. 

Caroline skriver detta på årsmötesinbjudan.  
 

13. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

 
14. Nästa möte – Måndag 10 juli kl 17.30. Alla som är i Båstad kan träffas 

hos någon. Övriga via Zoom. Caroline sänder ut Zoom-länk och 
dagordning när det närmar sig. 

 
15. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Båstad den 16 maj 2023 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Ann-Louise Abbestam      Gunnar Ericsson, ordförande  


